
PROTOKÓŁ Nr III/06
z obrad sesji Rady Miejskiej w Wilamowicach, która odbyła sie 04 grudnia 2006 roku 

w Miejsko Gminnym Ośrodku Kultury w Wilamowicach, ul. St. Staszica 2.

OBECNI: 15 radnych na stan 15 oraz zaproszeni wg. załączonej listy obecności.

CZAS TRWANIA: od godz. 14oo go godz. 1530 .

Porządek obrad:
1. Otwarcie sesji.
2. Stwierdzenie prawomocności sesji.
3. Zatwierdzenie porządku obrad.
4. Zapytania, wnioski, interpelacje radnych.
5. Wystąpienia zaproszonych gości.
6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zawarcia Aneksu Nr 2 do Porozumienia Międzygminnego z Gminą Kozy z dnia 31 maja 
2005r.   dotyczącego  wykonywania  przez  Gminę  Wilamowice  zadania  publicznego 
polegającego na  zbiorowym odprowadzaniu ścieków na obszarze Gminy Kozy.

b) zatwierdzenia  taryfy  za  zbiorowe  odprowadzanie  ścieków  na  terenie  Gminy  Kozy 
objętym Porozumieniem Międzygminnym zawartym w dniu 31 maja 2005r. na obszarze 
działania ZWiK w Wilamowicach.

c) Zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę oraz zbiorowe odprow. ścieków 
na terenie Gminy Wilamowice oraz na obszarze Gminy Kęty objętym Porozumieniem 
Międzygminnym zawartym w  dniu  6  listopada  2006r.  na  terenie  działania  ZWiK  w 
Wilamowicach.

d) Zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę z terenu Gminy Wilamowice na 
obszarze   działania „AQUA” S.A. w BB.

e) Dopłaty do taryfowych grup odbiorców usług z zakresu zbiorowego zaopatrzenia w 
wodę z terenu gminy Wilamowice na obszarze działania „AQUA” S.A. w BB.

f) Określenia na 2007r. Wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz zwolnień od 
podatku od nieruchomości obowiązujących w Gminie Wilamowice.

g) Określenia na rok 2007 wysokości stawek podatku od środków transportowych 
obowiązujących    w Gminie Wilamowice.

h) Określenia na rok 2007 stawek podatku od posiadania psów, zasad ustalania, poboru 
oraz terminu  płatności tego podatku obowiązujących w Gminie Wilamowice.

i) Zmiany uchwały Nr XIII/99/03 RM w Wilamowicach z dnia 3.12.2003r. dot. 
Wieloletniego planu  rozwoju i modern. urządzeń wodoc. i urządzeń kanalizacyjnych.

j) Określenia na rok 2007 dziennych stawek opłaty targowej, zasad jej ustalania oraz 
określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso obowiązujących w Gminie Wilamowice.

k) Ustalenia wysokości opłaty administracyjnej na rok 2007.
l) Opłat za korzystanie z cmentarzy komunalnych na terenie Gminy Wilamowice.

7. Odpowiedzi na zapytania, wnioski, interpelacje.
8. Zakończenie sesji RM.

Ad.1.

Sesję otworzył, powitał obecnych  i obradom przewodniczył Jerzy Królicki Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Wilamowicach.
Na wniosek radnego Stanisława Nycza minutą ciszy uczczono pamięć górników, którzy zginęli w 
Kopalni Halemba.
Ad. 2.
Przewodniczący Rady  na podstawie załączonej  listy obecności  stwierdził,  że III  po wyborach 
sesja Rady Miejskiej w Wilamowicach jest prawomocna gdyż bierze w niej udział 15 radnych na 
stan 15.
Ad.3. 
Przewodniczący  Rady  – „Panowie  radni  otrzymaliście  porządek  obrad  dzisiejszej  sesji.  Ten 
porządek  ulega  zmianie.  Proponuję  poszerzenie  porządku  obrad  o  temat:  Ślubowanie 
Burmistrza.”
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Czy są inne propozycje zmian?
Marian Trela Burmistrz wnioskuje o:
– Wycofanie z porządku obrad punktu  6k. „Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

opłaty administracyjnej  na rok 2007.”  Wyjaśnił,  że od 1 stycznia  2007 roku wchodzi  nowa 
ustawa o opłacie skarbowej i  kwestie opłat są ujęte w nowej ustawie (nie może być opłaty 
administracyjnej).

– Wprowadzić do porządku obrad temat: Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w 
planie  dochodów  i  wydatków  budżetowych  na  rok  2006.  Dodał,  że  propozycje  zmian 
budżetowych na 2006r. wszyscy otrzymali, propozycje były omówione na Komisjach RM. 

Przewodniczący Rady – Kto jest za wprowadzeniem do porządku obrad punktu o treści: 
– Złożenie ślubowania przez  Burmistrza Wilamowic.
Głosowało za – 15 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.
Przewodniczący Rady – Kto jest za wycofanie z porządku obrad punktu o treści:
– Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty administracyjnej na rok 2007.
Głosowało za – 15 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.
Przewodniczący Rady – Kto jest  za wprowadzeniem do porządku obrad punktu o treści:
– Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych 

na rok 2006.
Głosowało za – 15 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się - 0.
Przewodniczący Rady – Kto jest za przyjęciem następującego porządku obrad:

3. Zatwierdzenie porządku obrad.
4. Złożenie ślubowania przez Burmistrza Wilamowic.
5. Zapytania, wnioski, interpelacje radnych.
6. Wystąpienia zaproszonych gości.
7. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zawarcia Aneksu Nr 2 do Porozumienia Międzygminnego z Gminą Kozy z dnia 31 maja 
2005r.  dotyczącego wykonywania przez Gminę Wilamowice zadania publicznego 
polegającego  na  zbiorowym odprowadzaniu ścieków na obszarze Gminy Kozy.

b) zatwierdzenia taryfy za zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Kozy objętym 
Porozumieniem Międzygminnym zawartym w dniu 31 maja 2005r. na obszarze działania 
ZWiK w Wilamowicach.

c) Zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę oraz zbiorowe odprow. ścieków na 
terenie  Gminy  Wilamowice  oraz  na  obszarze  Gminy  Kęty  objętym  Porozumieniem 
Międzygminnym  zawartym  w  dniu  6  listopada  2006r.  na  terenie  działania  ZWiK  w 
Wilamowicach.

d) Zatwierdzenia  taryf  za  zbiorowe  zaopatrzenie  w wodę z  terenu  Gminy  Wilamowice  na 
obszarze działania „AQUA” S.A. w BB.

e) Dopłaty do taryfowych grup odbiorców usług z zakresu zbiorowego zaopatrzenia w wodę z 
terenu gminy Wilamowice na obszarze działania „AQUA” S.A. w BB.

f) Określenia na 2007r. Wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz zwolnień od 
podatku od nieruchomości obowiązujących w Gminie Wilamowice.

g) Określenia na rok 2007 wysokości stawek podatku od środków transportowych 
obowiązujących w Gminie Wilamowice.

h) Określenia na rok 2007 stawek podatku od posiadania psów, zasad ustalania, poboru oraz 
terminu płatności tego podatku obowiązujących w Gminie Wilamowice.

i) Zmiany uchwały Nr XIII/99/03 RM w Wilamowicach z dnia 3.12.2003r. dot. Wieloletniego 
planu  rozwoju i modern. urządzeń wodoc. i urządzeń kanalizacyjnych.

j) Określenia na rok 2007 dziennych stawek opłaty targowej, zasad jej ustalania oraz 
określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso obowiązujących w Gminie Wilamowice.

k) Ustalenia wysokości opłaty administracyjnej na rok 2007.
l) Opłat za korzystanie z cmentarzy komunalnych na terenie Gminy Wilamowice.

8.  Odpowiedzi na zapytania, wnioski, interpelacje.
9.  Zakończenie sesji RM.
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Ad. 4. 
Złożenie ślubowania przez Burmistrza Wilamowic.

Przewodniczący Rady  wyjaśnił, co następuje: 
– Objęcie  obowiązków  przez  burmistrza  następuje  z  chwilą  złożenia  wobec  rady  miejskiej 

ślubowania .
– Ślubowanie składa się w ciągu siedmiu dni  od dnia ogłoszenia obwieszczenia Państwowej 

Komisji  Wyborczej  w  Dzienniku  Ustaw  Rzeczypospolitej  Polskiej  o  zbiorczych  wynikach 
wyborów wójtów, burmistrzów i prezydentów miast na terenie całego kraju. 

– Obwieszczenie Państwowej Komisji Wyborczej z dnia 27 listopada 2006 roku o zbiorczych 
wynikach  wyborów  wójtów,  burmistrzów  i  prezydentów  miast  na  obszarze  kraju, 
przeprowadzonych w dniu 12 listopada 2006r. oraz w dniu 26 listopada 2006r. ukazało się w 
Dzienniku Ustaw z dnia 29 listopada 2006r. Nr 216, poz. 1586.

Wobec powyższego, na podstawie art. 29a ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie 
gminnym, poprosił  wybranego burmistrza  Pana Mariana Trelę o złożenie wobec rady miejskiej 
ślubowania. Dodał, że ŚLUBOWANIE może być złożone z dodaniem zdania : „Tak mi dopomóż 
Bóg”.
Burmistrz Pan Marian Trela powstał z miejsca i złożył ślubowanie o treści: 
„Obejmując urząd burmistrza gminy, uroczyście ślubuję, że dochowam wierności prawu, a 
powierzony  mi  urząd  sprawować  będę  tylko  dla  dobra  publicznego  i  pomyślności 
mieszkańców gminy”.
Ad. 5.
Zapytania, wnioski, interpelacje zgłosili:
Radny Michał Sztafiński - „utworzyć Zespół Szkół w Hecznarowicach - w tej sprawie jest 400 
podpisów mieszkańców Hecznarowic, pismo otrzymał Burmistrz. Z punktu widzenia mieszkańca 
Hecznarowic uważam, że wniosek jest zasadny chociażby z powodu różnego rodzaju incydentów 
jakich uczniowie Gimnazjum z Wilamowic dopuszczają się wobec uczniów z Hecznarowic - podał 
przykłady.”
Ad. 6.
Przewodniczący Rady – Czy ktoś z zaproszonych gości chciałby zabrać głos?
Jerzy Kubik Radny Rady Powiatu w BB – podziękował za zaproszenie, zachęcił do współpracy 
ponad podziałami i integracji poszczególnych sołectw, zaniechania rywalizacji. Zasygnalizował, że 
jest  szansa  pozyskania  środków  w  ramach  PROGRAMU  POMOCOWEGO  UE  w  zakresie 
bezpieczeństwa ale trzeba mieć 15% środków własnych. Są cztery ważne zadania do realizacji np.
– doprowadzenie do właściwego stanu drogi Bielsko-Biała – Wilamowice,
– poprawić-poszerzyć most w Pisarzowicach,
– w Pisarzowicach wykonać chodnik dla pieszych (od mostu do budynku Ośr. Zdrowia).
Roman Markiel Sołtys wsi Hecznarowice - „gdy tworzyły się gimnazja optowałem za tym, aby w 
Hecznarowicach utworzyć Gimnazjum. Twierdziłem, że nie jest pewne czy te dzieci do końca się 
zasymilują  w  Gimnazjum w Wilamowicach.  Obecnie  jeżeli  by była  możliwość  to  byłoby  dobre 
utworzenie Gimnazjum w Hecznarowicach”.
Ad. 7.
Podjecie uchwał w sprawie:

a) zawarcia Aneksu Nr 2 do Porozumienia Międzygminnego z Gminą Kozy z dnia 31 
maja  2005  roku  dotyczącego  wykonywania  przez  Gminę  Wilamowice  zadania 
publicznego  polegającego  na  zbiorowym  odprowadzaniu  ścieków  na  obszarze 
Gminy Kozy.

Przewodniczący  Rady  – odczytał  projekt  uchwały  i  dodał:  „wszystkie  projekty  uchwał  były 
omawiane  i  przedyskutowane  na  poszczególnych  posiedzeniach  komisji.  Wobec  tego  nie 
przewiduję już dyskusji natomiast przy każdym projekcie uchwały będę prosił przewodniczących 
poszczególnych  komisji  o  przedstawienie  opinii  komisji,  w  danym  temacie.”   Proszę 
Przewodniczących Komisji o zaprezentowanie opinii komisji w tej sprawie.
Stanisław Nycz  przewodniczący Komisji  Planowania,  Budżetu,  Rozwoju Gospodarczego, 
Ochrony Środowiska i Przyrody stwierdził: „wszystkie projekty uchwał przedłożone przez Pana 
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Burmistrza Komisja PBRGOŚiP zaopiniowała pozytywnie, co nie zwalnia z podejmowania decyzji 
indywidualnie bo to jest opinia Komisji. Natomiast o głosowanie nad projektem uchwały to każdy 
radny głosuje indywidualnie.”
Stanisław  Plewniak  przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  stwierdził:  „komisja  jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekty uchwał.”
Andrzej Czekaj przewodniczący Komisji do spraw Samorządu, Oświaty, Kultury, Zdrowia i 
Sportu stwierdził: „komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał z wnioskiem.”
Odbyła się dyskusja w kwestii dotyczącej wniosku Komisji ds. SOKZiS, w którym chodzi o to, aby 
zobowiązać  Burmistrza  do  planowania  od  2008  roku  równych  cen  wody  dla  wszystkich 
mieszkańców Gminy. Wniosek ten jest przyszłościowy, do rozpatrzenia przy ustaniu ceny wody na 
2008 rok. 
Marian  Trela  Burmistrz  Wilamowic  – porównał  i  poinformował  jakie  składniki  są  brane  pod 
uwagę przy ustalaniu ceny wody:   ZWiK  w Wilamowicach, AQUA w Bielsku-Białej.  Dodał,  że 
Komisja ds. SOKZiS wnioskuje aby począwszy od 2008 roku w Gminie Wilamowice wyrównać 
cenę wody.
Wobec powyższego  Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
zawarcia Aneksu Nr 2 do Porozumienia Międzygminnego z Gminą Kozy z dnia 31 maja  2005 roku 
dotyczącego  wykonywania  przez  Gminę  Wilamowice  zadania  publicznego  polegającego  na 
zbiorowym odprowadzaniu ścieków na obszarze Gminy Kozy.

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.
UCHWAŁA Nr III/9/06

w sprawie: zawarcia Aneksu Nr 2 do Porozumienia Międzygminnego z Gminą Kozy z dnia 31 
maja  2005 roku dotyczącego wykonywania przez Gminę Wilamowice zadania publicznego 
polegającego na zbiorowym odprowadzaniu ścieków na obszarze Gminy Kozy.

b)
Przewodniczący  Rady  odczytał  projekt  uchwały  w  sprawie:  zatwierdzenia  taryf  za  zbiorowe 
odprowadzanie  ścieków  na  terenie  Gminy  Kozy  objętym  Porozumieniem  Międzygminnym 
zawartym w dniu 31 maja 2005 roku na obszarze działania ZWiK w Wilamowicach.
Jakie jest stanowisko Komisji?
Przewodniczący Komisji PBRGOŚiP - „Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały”.
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - „Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.”
Przewodniczący Komisji ds. SOKZiS - „Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.”

Kto jest za przyjęciem uchwały?
Głosowało za – 15 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

UCHWAŁA Nr III/10/06
w sprawie: zatwierdzenia taryf za zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Kozy 
objętym Porozumieniem Międzygminnym zawartym w dniu 31 maja 2005 roku na obszarze 
działania ZWiK w Wilamowicach.

c)
Przewodniczący  Rady  odczytał  projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  taryf  za  zbiorowe 
zaopatrzenie w wodę oraz za zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Wilamowice i 
Gminy Kety objętym Porozumieniem Międzygminnym zawartym w dniu 06 listopada 2006 roku na 
obszarze działania ZWiK w Wilamowicach.
Jakie jest stanowisko Komisji?
Przewodniczący Komisji PBRGOŚiP - „Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały”.
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - „Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.”
Przewodniczący Komisji ds. SOKZiS - „Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.”

Kto jest za przyjęciem uchwały?
Głosowało za – 15 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.
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UCHWAŁA Nr III/11/06
w  sprawie:  zatwierdzenia  taryf  za  zbiorowe  zaopatrzenie  w  wodę  oraz  za  zbiorowe 
odprowadzanie  ścieków  na  terenie  Gminy  Wilamowice  i  Gminy  Kęty  objętym 
Porozumieniem Międzygminnym zawartym w dniu 06.11.2006r. na obszarze działania ZWiK 
w Wilamowicach.

d)
Przewodniczący  Rady  odczytał  projekt  uchwały  w  sprawie:  zatwierdzenia  taryf  za  zbiorowe 
zaopatrzenie w wodę na terenie Gminy Wilamowice na obszarze działania „AQUA” S.A. w Bielsku-
Białej.
Jakie jest stanowisko Komisji?
Przewodniczący Komisji PBRGOŚiP - „Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały”.
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - „Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.”
Przewodniczący Komisji ds. SOKZiS - „Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.”

Kto jest za przyjęciem uchwały?
Głosowało za – 15 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

UCHWAŁA Nr III/12/06
w  sprawie:  zatwierdzenia  taryf  za  zbiorowe  zaopatrzenie  w  wodę  na  terenie  Gminy 
Wilamowice na obszarze działania „AQUA” S.A. w Bielsku-Białej.

e)
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie: dopłat do taryfowych grup odbiorców 
usług  z  zakresu  zbiorowego  zaopatrzenia  w  wodę  z  terenu  Gminy  Wilamowice  na  obszarze 
działania „AQUA” S.A. w Bielsku-Białej.
Jakie jest stanowisko Komisji?
Przewodniczący Komisji PBRGOŚiP - „Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały”.
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - „Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.”
Przewodniczący Komisji ds. SOKZiS - „Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.”

Kto jest za przyjęciem uchwały?
Głosowało za – 15 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

UCHWAŁA Nr III/13/06
w sprawie: dopłat do taryfowych grup odbiorców usług z zakresu zbiorowego zaopatrzenia 
w wodę z terenu Gminy Wilamowice na obszarze działania „AQUA” S.A. w Bielsku-Białej.

f)
Przewodniczący Rady  odczytał  projekt  uchwały w sprawie:  określenia na 2007 rok wysokości 
stawek podatku od nieruchomości oraz zwolnień z podatku od nieruchomości obowiązujących w 
Gminie Wilamowice.
Jakie jest stanowisko Komisji?
Przewodniczący Komisji PBRGOŚiP - „Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały”.
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - „Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.”
Przewodniczący Komisji ds. SOKZiS - „Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.”

Kto jest za przyjęciem uchwały?
Głosowało za – 15 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

UCHWAŁA Nr III/14/06
w  sprawie:  określenia  na  2007  rok  wysokości  stawek  podatku  od  nieruchomości  oraz 
zwolnień z podatku od nieruchomości obowiązujących w Gminie Wilamowice.

g)
Przewodniczący Rady  odczytał  projekt  uchwały w sprawie:  określenia na rok 2007 wysokości 
stawek podatku od środków transportowych obowiązujących w Gminie Wilamowice.
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Jakie jest stanowisko Komisji?
Przewodniczący Komisji PBRGOŚiP - „Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały”.
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - „Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.”
Przewodniczący Komisji ds. SOKZiS - „Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.”

Kto jest za przyjęciem uchwały?
Głosowało za – 15 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

UCHWAŁA Nr III/15/06
w sprawie: określenia na rok 2007 wy6sokości stawek podatku od środków transportowych 
obowiązujących w Gminie Wilamowice.

h)
Przewodniczący  Rady  odczytał  projekt  uchwały  w  sprawie:  określenia  na  rok  2007  stawek 
podatku  od  posiadania  psów,  zasad  ustalania,  poboru  oraz  terminu  płatności  tego  podatku 
obowiązujących w Gminie Wilamowice.
Jakie jest stanowisko Komisji?
Przewodniczący Komisji PBRGOŚiP - „Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały”.
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - „Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.”
Przewodniczący Komisji ds. SOKZiS - „Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.”

Kto jest za przyjęciem uchwały?
Głosowało za – 15 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

UCHWAŁA Nr III/16/06
w sprawie: określenia na rok 2007 stawek podatku od posiadania psów, zasad ustalania, 
poboru oraz terminu płatności tego podatku obowiązujących w Gminie Wilamowice.

i)
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie: zmiany uchwały Nr XIII/99/03 Rady 
Miejskiej w Wilamowicach z dnia 03 grudnia 2003 roku dotyczącej Wieloletniego planu rozwoju i 
modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych.
Jakie jest stanowisko Komisji?
Przewodniczący Komisji PBRGOŚiP - „Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały”.
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - „Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.”
Przewodniczący Komisji ds. SOKZiS - „Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.”

Kto jest za przyjęciem uchwały?
Głosowało za – 15 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

UCHWAŁA Nr III/17/06
w sprawie: zmiany uchwały Nr XIII/99/03 Rady Miejskiej w Wilamowicach z dnia 03 grudnia 
2003 roku dotyczącej Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych 
i urządzeń kanalizacyjnych.

j)
Przewodniczący Rady  odczytał  projekt uchwały w sprawie:  określenia na rok 2007 dziennych 
stawek opłaty targowej, zasad jej ustalania oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso 
obowiązujących w Gminie Wilamowice.
Jakie jest stanowisko Komisji?
Przewodniczący Komisji PBRGOŚiP - „Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały”.
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - „Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.”
Przewodniczący Komisji ds. SOKZiS - „Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.”

Kto jest za przyjęciem uchwały?
Głosowało za – 15 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.
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UCHWAŁA Nr III/18/06
w sprawie: określenia na rok 2007 dziennych stawek opłaty targowej, zasad jej ustalania 
oraz  określenia  wysokości  wynagrodzenia  za  inkaso  obowiązujących  w  Gminie 
Wilamowice.

k)
Zyta Blachura-Majdak Skarbnik Gminy – poinformowała, że według projektu uchwały zwiększa 
się budżet  po stronie dochodów o kwotę 216.473zł  i  po stronie wydatków o kwotę 216.473zł. 
Następnie  odczytała  projekt  uchwały  w  sprawie:  wprowadzenia  zmian  w  planie  dochodów  i 
wydatków budżetowych na rok 2006. 

Przewodniczący Rady - Kto jest za przyjęciem uchwały?
Głosowało za – 15 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

UCHWAŁA Nr III/19/06
w sprawie: wprowadzenia zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych na rok 2006.

l)
Przewodniczący Rady  odczytał  projekt  uchwały w sprawie:  opłat  za korzystanie  z  cmentarzy 
komunalnych na terenie Gminy Wilamowice.
Jakie jest stanowisko Komisji?
Przewodniczący Komisji PBRGOŚiP - „Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały”.
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - „Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.”
Przewodniczący Komisji ds. SOKZiS - „Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.”

Kto jest za przyjęciem uchwały?
Głosowało za – 15 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

UCHWAŁA Nr III/20/06
w sprawie: opłat za korzystanie z cmentarzy komunalnych na terenie Gminy Wilamowice.

Ad. 8.
Odpowiedzi na zapytania, wnioski, interpelacje udzielił Marian Trela Burmistrz Wilamowic:
– „temat utworzenia zespołu szkół w Hecznarowicach był sygnalizowany na posiedzeniu komisji. 

Osobiście  uważam,że  tematem  należy  się  zająć.  Komisja  powinna  temat  dokładnie 
przeanalizować. Jeżeli zdecydowalibyśmy się na utworzenie zespołu szkół w Hecznarowicach 
to prawdopodobnie zespoły szkół musiałyby powstać w każdej miejscowości.” 

Odbyła się dyskusja na temat dowożenia uczniów,  utworzenia gimnazjum lub zespołu szkół  w 
Hecznarowicach. W sprawach tych głos zabierali: Roman Markiel, Stanisław Nycz.

Rada nie podjęła żadnych wiążących decyzji w tej sprawie.
Ad. 9.
Jerzy Królicki – ogłosił zamknięcie trzeciej po wyborach sesji Rady Miejskiej w Wilamowicach.

Protokołowała: Danuta Lewandowska
Przewodniczący Rady Miejskiej

inż. Jerzy Królicki


